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1.  Pag.1 / 2 : dotatie dubieuze debiteuren:   €46.000  nadeel. 

 

Als de post dubieuze debiteuren zo hoog oploopt,  kan het voor de gemeente misschien 

mogelijk zijn om bij bepaalde bedragen of groepen debiteuren de gelden zelf actief te 

vorderen, of het uit te besteden aan een incasso bureau? 

antwoord  Dit doen wij al. We hebben een invorderingsspecialist in dienst. En we schakelen waar 

nodig een deurwaarder in. In diverse gevallen lukt de invordering niet, zie ook 

beantwoording van raadsvraag vvd over dit onderwerp. 

2. Hoe hoog moet een bedrag zijn of welke overwegingen zijn er om daarin actie te 

ondernemen, of juist niet? 

Antwoord We hebben een gestandaardiseerd proces. Alle vergelijkbare openstaande vorderingen 

krijgen dezelfde behandeling. 

3. Pag. 2  Energiekosten gemeentehuis 

 

De energiekosten zijn  extreem overschreden, met – als het alleen over de herfst gaat 

€10.000 per maand. De voornaamste reden is dat er geen ‘opbrengst van zonnepanelen’ 

is, daar ze nog niet aangelegd zijn.  Maar komt er ook een analyse van de kostenpost 

energie, met daarbij een opgave voor het personeel  om zich ervan bewust te worden, 

waar en waardoor de meeste energie gebruikt wordt  om goed energie te besparen als 

goed voorbeeld voor onze  DOELSTELLINGEN van de Regionale Energie Strategie? 

Antwoord Op hoofdlijnen hebben wij de verdeling van ons energieverbruik in beeld. Het grootste 

verbruik zit in het gebruik van computers. Deze hebben we nodig om ons werk goed te 

doen, hier kunnen we niet op besparen. We hebben inmiddels het gemeentehuis 

voorzien van lichtsensoren. Ruimtes zijn hierdoor niet verlicht wanneer deze niet 

worden gebruikt. Het opleggen van een opgave bij onze medewerkers vinden wij niet 

gewenst. 



 

 

4. Pag. 9  Budget Neutrale wijzigingen  OAB en grondexploitatie zijn positief als negatief 

exact dezelfde bedragen. 

 

Kunt u mij uitleggen wat ik me bij deze wijzigingen moet voorstellen? Wat betekent 

het? Ik heb bijvoorbeeld de link met de verwijzing naar de OAB-gelden gebruikt en daar 

het uitvoeringsplan bekeken. Daar staan allerlei goede inhoudelijke plannen in, maar de 

financiële kaders op blz. 9 moeten nog komen, dus daar vind ik ook geen uitleg. 

Antwoord Deze bijstellingen moet de raad volgens onze budgetregeling vaststellen. Daarom 

nemen wij ze op in de Herfstnota.  

 

Voor de grondexploitatie geldt dat wij bijvoorbeeld uitgaven doen om gronden bouw- en 

woonrijp te maken. Vervolgens verwachten we opbrengsten van de verkoop van 

gronden. Dit nemen wij op in de begroting. 

 

Met betrekking tot de OAB-gelden; in de informatienota staat opgenomen dat dat er 

dekking is voor de uitgaven in het onderwijsachterstandenbudget. Met deze dekking 

financieren we de activiteiten van het uitvoeringsplan. 

5. Pag. 9 Applicatie Omgevingswet 

 

Deze wet wordt in 2020 ingevoerd, dat was bekend. Er is uitvoerig naar toegewerkt. In 

het budget is geen rekening gehouden met de afschrijvingskosten voor de Applicatie 

Omgevingswet. Zijn er in totaal geen posten onvoorzien m.b.t. de invoering van deze 

nieuwe wet begroot? 

 

Antwoord De aanschaf van deze applicatie heeft structurele lasten tot gevolg. Voor de invoering 

van de Omgevingswet hebben wij steeds incidentele budgetten aangevraagd, zodoende 

is er geen dekking vanuit deze budgetten voor de afschrijvingslasten van deze 

applicatie. 

 

6. Zo nee, waarom niet? 

Antwoord De budgetten die wij hebben voor de invoering van de Omgevingswet zijn incidenteel. 

Zodoende hebben we geen dekking voor de structurele lasten van deze applicatie. 

7. Bij de invoering van nieuwe regels en wetten, wordt veel geld gereserveerd voor 

informatiebijeenkomsten en trainingen. Is het raadzaam om in het vervolg bij nieuw in 

te voeren wetgeving in de 21e eeuw  de volgende zaken af te wegen: een goede post 

voor zowel  ICT  applicaties en de afschrijvingen daarvan en  een kleine reserve  in de 

vorm van een post onvoorzien om op te bouwen voor applicatie aankopen de tijd 

daarna, omdat die meestal duurder uitvallen dan de vorige versies? 

Antwoord Ja. Wij begroten realistisch. We kunnen echter niet alles voorzien. We volgen de 

ontwikkelingen van wetgeving en vertalen de financiële effecten hiervan in de 

begroting.  

 

 


